

上海GMAT考场自8月1日起搬迁至新址GMAT考试 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/619/2021_2022__E4_B8_8A_E6_B5_B7GMAT_c89_619516.htm 关于教育部考试中心上海GMAT考场（Pearson 专业考试中心）地点变更的通知 为满足广大GMAT考生的报考需求，给考生提供充足的考试机位及更好的考试服务，自2008年8月1日起，教育部考试中心上海GMAT考场（Pearson 专业考试中心）将搬迁至新址：上海市黄浦区汉口路650号亚洲大厦1001室(邮编200001)。考场电话和传真号码将分别更新为021-61371986和021-61371985。考试日期注册在2008年8月1日（含8月1日）之后的考生，敬请前往新址参加考试。教育部考试中心上海GMAT考场

（Pearson 专业考试中心）紧邻交通便利的人民广场，考场所在的亚洲大厦位于来福士广场后面，汉口路和浙江中路交叉口处。交通指南：[轨道交通] 乘坐地铁1、2、8号线到人民广场站，从14号出口出站后向汉口路方向步行5分钟可到亚洲大厦 [铁路交通] 上海站：乘坐地铁1号线到人民广场，从14号出口出站后向汉口路方向步行5分钟可到亚洲大厦 上海南站：乘坐地铁1号线到人民广场，从14号出口出站后向汉口路方向步行5分钟可到亚洲大厦 [公共汽车] 乘坐20、37、49和167路公共汽车到“九江路浙江中路站”，向汉口路方向步行2分钟可到亚洲大厦 乘坐584、864、980、遂道三线、遂道六线和上川线到“福州路浙江中路站”，向汉口路方向步行3分钟可到亚洲大厦 乘坐18、802、930、49和新川线到“人民广场（福州路）站”，向汉口路方向步行5分钟可到亚洲大厦 [机场] 浦东机场：乘坐机场五线到人民广场站，向汉口路方向

步行15分钟可到亚洲大厦 虹桥机场：乘坐925路到人民广场站，向汉口路方向步行10分钟可到亚洲大厦 2008年7月22日

Important Notice on the Change of Test Location for NEEA (National Education Examination Authority) Shanghai GMAT Test Center(Also Known as Pearson Professional Center Shanghai) On Aug 1, 2008, NEEA(National Education Examination Authority) Shanghai GMAT Test Center(Also Known as Pearson Professional Center Shanghai) will move to Rm. 1001, 10/F., Asia Mansion, 650 Hankou Rd., Huangpu Dist., Shanghai 200001. Tel: (86)21-61371986 Fax: (86)21-61371985 Candidates who registered exams on and after Aug 1, 2008, please go to the new location to attend your exams. Thank you very much for your cooperation.

NEEA(National Education Examination Authority) Shanghai GMAT Test Center(Also Known as Pearson Professional Center Shanghai) is located in the area of People ' s Square with very easy public transportation. Asia Mansion, where new test center locates, is behind Raffles City, in the corner of Hankou Rd and Zhejiang Zhong Rd. [Subway] Take Line 1, 2 and 8 to People ' s Square Station. Get out at Exit No.14 and walk to Hankou Road. It is a 5 minute walk to Asia Mansion. [Railway Station] From Shanghai Train Station Take Subway Line 1 to People ' s Square Station. Get out at exit No.14 and walk to Hankou Road. It is a 5 minute walk to Asia Mansion. From Southern Shanghai Train Station Take Subway Line 1 to People ' s Square Station. Get out at exit No.14 and walk to Hankou Road. It is a 5 minute walk to Asia Mansion. [Bus] Take Bus No. 20, 37, 49 and 167 to Stop “ Jiujiang Rd/Zhejiang Zhong Rd ” .

Then Walk to Hankou Road. It is a 2 minute walk to Asia Mansion. Take Bus No.584, 864, 980, Tunnel Line No.3, Tunnel Line No.6 and Shangchuan Line to “ Fuzhou Rd/Zhejiang Zhong Rd ” . Then walk to Hankou Road. It is a 3 minute walk to Asia Mansion. Take Bus No.18, 802, 930, 49 and Xinchuan Line to “ People ’ s Square (Fuzhou Rd) ” . Then walk to Hankou Road. It is a 5 minute walk to Asia Mansion. [Airport] From Pudong Airport Take Airport shuttle bus Line No. 5 to People ’ s Square. Then walk to Hankou Rd. It is a 15 minute walk to Asia Mansion. From Hongqiao Airport Take Bus No. 925 to People ’ s Square. Then walk to Hankou Rd. It is a 10 minute walk to Asia Mansion. July 22, 2008. 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com